
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE 21/4-2020 
 

1. Status på opstart 

ITUV har arbejdet hurtigt ift. en genopstartsplan, og har information ude til instruktørerne. De 

har møde i morgen om den videre plan. Jørn og Anne har snakket i telefon adskillige gange i 

løbet af de sidste dage, så der er en god dialog i gang.  

 

2. Info om de 500.000 kr. 

Vi ved ingenting endnu. Vi ved ikke, hvornår vi bliver klogere. Vi kan godt tjekke op på, om 

landzonetilladelsen stadig gælder. Jørn vil gerne afvente med at gøre mere, før han har fået af-

klaring på de 500.000. Han rykker kommunen på mandag. 

 

3. Info om økologi 

Hvert år skal klubben godkendes ift. økologitilskud. Klubben er blevet godkendt til økologitil-

skud igen i år.  

 

4. Info om regnskab på Klubmodul 

Nina har lavet en kontoplan. De er godt i gang med at få regnskabet i gang i Klubmodul. Nina vil 

gerne demonstrere, hvordan det virker, når det er helt på plads. 

 

5. Retningslinjer for ITUV 

Vi gennemgik retningslinjerne direkte i dokumentet. Der er behov for at drøfte dokumentet 

igen på næste bestyrelsesmøde. 

Mikkeline retter dokumentet til på baggrund af drøftelserne på dette møde og kommentarerne 

i dokumentet. 

 

6. Eventuelt 

Fårene bliver formegentlig fjernet i næste uge (ca. den 28/4) 

Næste bestyrelsesmøde afholdes på teams den 27/4 kl. 19.  

 

 


